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Kaupungin sisäisen valvonnan ohjeiden mukaan talousarvioon merkittyjen
tulojen kertymiseksi toimialojen on säännöllisesti arvioitava maksujen,
taksojen vuokrien ja muiden vastaavien tulojen osalta oikeaa tasoa ja
toimittava niiden tarkistamiseksi, mikäli se osoittautuu perustelluksi.
Kaupungin hallintosäännön mukaan valiokuntien yleiseen päätösvaltaan
kuuluu toimialallaan päättää perittävistä maksuista, tulorajoista, vuokrista ja
muista maksuperusteista.

Liikuntavaliokunta hyväksyi kokouksessaan 29.11.2017 (§ 50) esityksen
hinnastoksi vuodelle 2018. Hinnastossa vahvistettiin palloiluhallin sekä
keskuskentän neuvottelutilojen vuokraksi 20€/varaus kauniaislaisille
seuroille. Paikallisilta seuroilta GrIFK Handboll sekä GGF ovat esittäneet
toiveen hinnaston tarkistuksesta neuvottelutilojen osalta ottelutapahtumien
tai leiritoiminnan yhteydessä.

Liikuntapalvelut esittää, että palloiluhallin sekä keskuskentän katsomon
neuvotteluhuoneen hintoja muutetaan seuraavasti:
Neuvottelutilan varaus ottelutapahtuman yhteydessä 5€/varaus.
Neuvottelutilan varaus leiritoiminnan yhteydessä maksuton.

Perustelu edellä mainituille on, että neuvottelutilaa käytetään
ottelutoimistona ottelutapahtumissa ja seurat maksavat kaupungille
hinnaston mukaisen maksun käyttövuoroista. Neuvottelutilaa käytetään
seurojen järjestämien leirien aikana lasten ruokailutilana, seurat maksavat
kaupungille hinnaston mukaisen maksun käyttövuoroista.

Sivistystoimenjohtaja:
Liikuntavaliokunta päättää vahvistaa palloiluhallin sekä keskuskentän
katsomon neuvotteluhuoneen hintoja seuraavasti.

Neuvottelutilan varaus ottelutapahtuman yhteydessä 5€/varaus.
Neuvottelutilan varaus leiritoiminnan yhteydessä maksuton.
------------------------------------------------
Jäsen Nystén ehdotti että neuvottelutilan varaus ottelutapahtuman
yhteydessä olisi maksuton. Ehdotus raukesi kannattamattomana.

Valiokunta totesi keskustelussa että tätä käytäntöä seurataan tulevan
vuoden aikana ja tarvittaessa voidaan sen jälkeen muuttaa taksoja.

Päätös: 
 Päätösehdotuksen mukaisesti.




